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摘要： 

2012年12月8～9日，2012′“中国·实践·管理”论坛在上海交通大学成功举行。基于前两届论坛围绕“直面中

国实践的管理研究内涵、路径、评价和倡议”的研讨成果，以“现象·本质·对策”为主题，探讨实践导向的管理

研究相关问题。从实践导向管理研究的重要性、研究规范和路径的认知，研究进展与反思角度对参会学者的观点进

行综述。 
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Practice Oriented Management Research :Review of “2012 China·Practice·
Management Forum”

YANG Yan，CHEN Chunhua，CHEN Hongzhi 

1.Wuhan University, Wuhan, China; 2.Chinese Journal of Management, Wuhan, China; 3.South China 
University of Technology, Guangzhou, China 

Abstract: 

The “2012 China·Practice·Management Forum” was successfully held in Shanghai Jiaotong 

University on December 8th and 9th, 2012.Based on the achievements of the previous two forums on 
the content, path, evaluation and initiatives of the management research of China’ practices, we 

discuss the problems related to the practiceoriented management research with the theme of 

“ phenomenon·essence·countermeasures ”. In this paper, we review the main arguments of the 

participated scholars from the perspective of the importance, norms and path of practiceoriented 
management research, research progress and reflection.
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